
Artziniega, 2021eko ekainaren 8a

EAJ-PNV  Artziniegak  bere  botoekin
babestu du udalerrian ur-biltegi berri bat
eraikitzea ahalbidetuko duen lankidetza-
hitzarmena

• Maiatzeko  ohiz  kanpoko  udalbatzarrean,  alderdi  jeltzaleak  mugarri
horren alde  bozkatu  zuen,  herriarentzat  balio  handiko  hobekuntza
baita,  Arabako Foru Aldundia  buru duen erakundeen arteko lanari
esker

• Gobernuaren  kontrolerako  gunean,  Vivanco  alkateari  azalpenak
eskatu  zitzaizkion  Errege  Kopako  finalean  egoteari  buruz  eta
polemika argitzen berandutzeari buruz

EAJ-PNVren Artziniega udal  taldea joan den ostegunean,  hilak 27,  izan zen maiatzeko

osoko  bilkura  berezian,  oposizioko  alderdi  nagusia  eta  Gobernuaren  alternatiba  izaten

jarraitzeko.

Osoko  bilkuraren  gauzarik  garrantzitsuena  Arabako  Foru  Aldundiaren, Urkidetza Ur

Partzuergoaren eta  Artziniegako Udalaren arteko lankidetza-hitzarmena onartzea izan zen,

zinegotzi  jeltzaleen botoekin.  Hitzarmen horrek  1.600 metroko ur-biltegi  berria  eta 814.000

euroko inbertsioa  eraikitzea  ahalbidetuko du.  Encina Castresana EAJ-PNVren Artziniegako

bozeramaileak azpimarratu duenez, "Mugarri oso garrantzitsua eta ezinbestekoa da udalerriko

bizilagunentzat, eta Arabako Foru Aldundia egiten ari den lan eskergari esker izango da posible,

Jose Antonio Galera jeltzaleak zuzentzen duen Ingurumen eta Hirigintza karteraren bidez, eta

bereziki eskertu nahi diogu azken hilabeteetan gai honekin erakutsi duen inplikazioa". 
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"Lan" bidaia Sevillara

Osoko  bilkuraren  azken  zatian,  Joseba  Vivanco  EH-Bilduko  alkateak  agerraldia  egin  zuen,

hilabete  batzuetako  atzerapenaren  ondoren,  joan  den  apirilaren  3an  Sevillan,  La  Cartuja

estadioan,  Errege  Kopako  finalean parte  hartu  izana  herritarrei  justifikatzen saiatzeko.  Une

horretan, autonomia-erkidegoaren perimetroa ixteko dekretu bat zegoen indarrean.

EAJ-PNVko  zinegotziek,  lehenik  eta  behin,  alkatea  azaldu  eta  interpelatu  zuten,  agerraldia

egiten eta azalpenak ematen izandako 'atzerapenagatik'. Geroago, zinegotzi jeltzaleek egindako

galderen txandan, Vivanco alkateak honako erantzun zehatz hauek eman zituen Errege Kopako

finalean egoteari buruz: 'Lan bat egitera joan zen, azken enpresa baten truke ordaindu zuen,

beste  enpresa  baterako  egiten  duen  beste  hainbeste,  eta  beste  egun  batzuetan,  berriz,

eszedentziarako eta egonaldirako doan egiten duen'. Hau da, berak ez zuen ezer ordaindu,

ordaindu egin zioten.

EAJko Udal Taldearen harridurarako, gauzazko ordainketatzat jo baitzuen, kazetari gisa zuen

jarduera marjinala bezalako galdera, Vivancok erantzun zuen berak 'ez zuela horrela uste eta ez

ziola osoko bilkurari zertan konturik eman'. Gainerako galderei, ohi bezala, erantzunekin edo

azalpenekin erantzun zien, galdetutakoarekin zerikusi gutxi zutenak.

"EAJ-PNVren  ustez,  oposizio  arduratsu  gisa,  gure  lana  udal-gobernua  kontrolatzea  da;

horregatik, ez genuen inoiz ulertu zergatik Joseba Vivanco ez zen agertu bere borondatez eta

berehala  egun  horietan  egoitza  ofizialean  azalpen  publiko  bat  emateko.  Ba  al  zegoen

ezkutatzeko  zerbait?"  Hitzik  ez  Udaletxean  hilabetetan,  maiatzaren  27ra  arte.  "Udal  talde

nazionalistatik, beste behin ere, adierazpen zitalak entzun behar izan genituen, gure alderdi

politikoa osatzen duten pertsona guztienganako gezurrez eta irainez josita, eta guztia azalpen

zehatzik ez emateko eta betikoa egiteko, argudiorik ez dagoenean, bere aurkari politikoa iraindu

eta difamatzera jotzen du", amaitu du Encina Castresanak.
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